
 

 

FEBRUAR 2026 

 

1. Najava Dnevov lahkega branja 2026 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Splošne knjižnice bodo vsako leto pripravile 

DNEVE LAHKEGA BRANJA. 

Dnevi lahkega branja bodo 

od ponedeljka, 25. maja 2026, 

do petka, 5. junija 2026. 

V ponedeljek, 25. maja 2026, 

bo v Koroški osrednji knjižnici 

osrednji dogodek Dnevov lahkega branja. 

Vabilo bomo poslali kmalu. 

Splošne knjižnice so DOSTOPNE vsem ljudem. 

Informacije, besedila  

in gradiva morajo biti RAZUMLJIVA vsem. 

Lahko branje je pot do večje ENAKOPRAVNOSTI. 

 

 



 

2. Posodobljeni seznami Kompetenčnega centra za lahko branje  

 

Na spletni strani Koroške osrednje knjižnice dr. Franca Sušnika si 

lahko ogledate posodobljene sezname knjig.  

 

Sezname pripravlja Kompetenčni center za lahko branje.  

 

Povezava: 

https://www.knjiznicaravne.si/kompetencni_center_za_lahko_branje/s

eznamliterature/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.knjiznicaravne.si/kompetencni_center_za_lahko_branje/seznamliterature/
https://www.knjiznicaravne.si/kompetencni_center_za_lahko_branje/seznamliterature/


 

3.  Pomembni dnevi v mesecu februarju 

 

20.FEBRUAR 

mednarodni dan socialne pravičnosti 

Namenjen ozaveščanju o  

- revščini,  

- brezposelnosti,  

- neenakosti in 

- socialni izključenosti. 

 

Dan poudarja pomen  

enakih pravic, solidarnosti 

in dostojnega življenja za vse ljudi. 
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21. FEBRUAR 

mednarodni dan maternega jezika 

 

Namen tega dne je spodbujati spoštovanje do maternega jezika. 

 

Spodbuja tudi spoštovanje do 

lastne materinščine in 

do drugih ljudi. 

 

Uči nas, da spoštujemo jezike 

in kulture drugih narodov. 

 

Materinščina je jezik,  

ki se ga naučimo najprej,  

ko smo še otroci. 

 

Za večino ljudi je to jezik, 

ki ga najbolje razumejo.  
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